
The Embassy of the Republic of Slovenia in Cairo is selling to buyers on the local market

VOLVO S80 T5 Momentum Geartronic 2014 

Starting Price: 291,350.00 EGP

Color:		White
Milage:		74,000 km
Maintenance:	Regular, documentation available
Condition:	Very good

· Automatic 8 sequence transmission
· 4/5 doors
· Runs on gasoline
· Automatic air-conditioning
· Remote central lock
· Leather shift stick
· Leather seats
· CHILD-LOCK
· Air-bags
· Rear mirrors in the color of car
· Anti-dust filter
· External temperature gauge
· Central locking
· ISOFIX BLIS system
· Beautiful chrome touches throughout
· Textile carpets
· BAS and FIS
· Smoker's package which was never used
· Shade rollers at the back
· Spare wheel
· Collision prevention automatic breaking system
· Parking sensors
· Keyless-go
· Driver control system
· Warning system against collision


The car can be inspected from Sunday till Thursday from 9:30 am to 16:30 pm, upon appointment only. Please contact Ms Heba Saeed at 02 3749 1771 or heba.saeed@gov.si for a time slot.

The car will be sold for the highest and best offer, on an "as-is, where-is" condition. 

Interested bidders should deliver their binding offers in sealed envelopes from 11 December until 27 December 2022, 4 PM, to the Embassy of the Republic of Slovenia in Cairo, 21 Soliman Abaza Street, Mohandessin, Cairo, 6th Floor

[bookmark: _GoBack]IMPORTANT: No bid shall be considered if it arrives after the Bid Closing Time, that is 27 December 2022 at 16:00 hrs. No bid shall be considered if it arrives in any other form than in a sealed envelope. No bid under the starting price shall be considered.

Payment Terms: 
50% upon award and agreement with the winning bidder, 50% upon completion of title transfer.

More information via phone (02 3749 1771, 02 3749 8171) or email sloembassy.cairo@gov.si 
سفارة جمهورية سلوفينيا في القاهرة تقوم ببيع للمشترين في السوق المحلى فولفو
 2014 S80 T5 Momentum Geartronic 	VOLVO

سعر البدايه: 291،350.00 جنيها مصريا

اللون الابيض
المسافة المقطوعة: 73.000 كم 
الصيانة: منتظمة، الوثائق المتاحة
الحالة: جيد جدا

· ناقل حركة أوتوماتيكي 8 تسلسل
· 4/5 أبواب
· تعمل بالبنزين
· تكييف أتوماتيكي
· قفل مركزي عن بعد
· عصا تغيير من الجلد
· مقاعد جلدية
· قفل للطفل
· وسائد هوائية
· مرايا خلفية بلون السيارة
· فلتر مضاد للغبار
· مقياس درجة الحرارة الخارجية
· قفل مركزي
· نظام ISOFIX BLIS
· لمسات كروم جميلة في جميع الأنحاء
· سجاد من النسيج
· BAS and FIS
· استشعار وقوف السيارات
· عبوة المدخن التي لم تستخدم قط
· بكرات الظل في الخلف
· إطار احتياطي
· نظام الكبح التلقائي لمنع الاصطدام
· بدون مفتاح
· نظام التحكم بالسائق
· نظام تحذير من الاصطدام

يمكن فحص السياره من الأحد إلى الخميس من الساعه 9:30 صباحأ إلى الساعه 16:30 عصرا بناء على ميعاد مسبق . لتحديد موعد يرجى التواصل مع أ/ هبه سعيد، تليفون/ 0237491771 أو من خلال البريد الإلكتروني heba.saeed@gov.si

سيتم بيع السياره لأعلى و أفضل سعر معروض كما هو – حيث هو الشرط.

على مقدمى العطاءات المهتمين التقدم بعطاءاتهم في أظرف مغلقه من 11 ديسمبر 2022 إلى 27 ديسمبر  2022 حتى الساعه الرابعه عصرا إلى سفارة جمهورية سلوفينيا بالقاهرة،21  شارع سليمان أباظة ، المهندسين ، القاهرة ، الدور السادس.

هام: لن يتم الاخذ في الاعتبار أية عطاءات تصل لاحقا لموعد غلق العطاءات، الذى هو  27 ديسمبر 2022 الساعه 14:00 عصرا. لن يتم الأخذ في الاعتبار أية عطاءات تصل في أية صوره غير الظرف المغلق. لن يتم الاعتداد بأية عطاءات تقدم بسعر البدايه. 

شروط الدفع: 
50% عند الاستحقاق والاتفاق مع الفائز بالعطاء، و 50% عند استكمال نقل الملكية.

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال برقم( 0237491771 – 0237498171)
أو البريد الإلكتروني: sloembassy.cairo@gov.si 
